
FAU møte Holvika Barneskole | REFERAT 

Møtedato | klokkeslett 16/01-23 | 18:30-20:00 | Møtested Modulskole, Holvika  

Møte innkalt av Johan Martin Ugland  

Møtetype FAU møte  

Tilrettelegger Svein Atle Wilhelmsen  

Referent Tor Eide  

Timeskriver NA  
 

Ruth Skåre Grunnøy – Rektor 

Svein Atle Wilhelmsen – 1. trinn, SU leder 

(nestleder FAU) 

Lars Olav Karlsen – 2. trinn, Kasserer  

Birgitte Utskot – 3. trinn - Frafall 

Arild Hovda – 4. trinn og KFU rep 

 Tor Eide – 5. trinn, sekretær 

Johan Martin Ugland – 6. trinn og FAU leder - 

Frafall 

Bjørnar Vestøl – 7. trinn 

SAKSLISTEEMNER 

Tildelt tid | 5 min | Sakslisteemne Godkjenning av referat fra forrige møte  | 

Presentatør Svein Atle Wilhelmsen  

Diskusjon:  

FAU leder løfter referat fra FAU møte 22. November 2022 til godkjenning..   

 Konklusjon:  

 Godkjent  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Sendes til Torunn Nilsen for distribusjon Tor Eide Innen 1. desember 

   

Tildelt tid | 45 min | Sakslisteemne Informasjon fra skolen Presentatør Ruth Skåre 

Grunnøy 

Diskusjon:  

Ruth Skåre oppdaterer FAU på siste status fra skolen.  

Fremdrift på ny skole: Oppdatering av fremdrift på skoleprosjektene skal ligge inne på kommunens 

hjemmeside. Skolen har bedt om at detaljgrad økes for å gi mer info enn i dag.  Se også punkt om 

oppdatering fra møte med kommunedirektør.  

Midler til læremidler: 3 MNOK skal fordeles til læremidler i Grimstad skolene. Fordeles i henhold til 

elevtallet på skolene pr 1. oktober.   

Dysleksi vennlig skole: Alle skoler skal være dysleksi-vennlige innen utgangen av året 2023 

Museums pedagog: Grimstad Min By museer har ansatt museums pedagog for å kunne bedre 

tilrettelegge og nå ut til elevene, møte med skolene i løpet av våren. 



Side 2 

Elevers oppmøte: Elevers oppmøte på skolen varierer. Mange elever kommer for sent og det synes å 

være et problem på tvers av klasser og trinn. Problemet oppsto i etterkant av korona pandemien, og 

har ikke avtatt. Rektor ønsker å sende ut en Visma melding til alle foreldre med tydelig melding om at 

elever må være ute i tid til skolestart. 

Skolens regler: Skolen har startet gjennomgang av skolens regler pga nytt bygg. Innspill fra 

personalet er gitt og skal over til elevrådet for videre innspill.  

Bruk av nettbrett: noen foreldre sliter med bruk av skolens nettbrett hjemme utover det nettbrettet er 

tiltenkt til. Skolen er forespurt om det kan lages retningslinjer for bruk av nettbrett hjemme.    

Regnskap 2022: det er tidligere meldt at det kunne bli noen ekstra kostnader i 2022 grunnet flytting av 

skole til modulbygg på grunn av mangler i spesifikasjonen, men det viser seg at regnskapet for 2022 er 

i balanse.  

 SFO: Ønske om at 4 trinn kan benytte sykkel ved utflukt for 4. klasse klubben.  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Informere foreldre via VISMA ang oppmøte 

Tilbakemelding om at skolen ikke lager retningslinjer 

for bruk av skolens nettbrett hjemme.  

Høre med foreldre i 4. trinn ang bruk av sykkel på SFO 

Ruth Skåre Grunnøy 

Ruth Skåre Grunnøy 

 

Arild Hovda 

09.02 

09.02 

 

09.02 

   

Tildelt tid | 25 min | Sakslisteemne Oppdatering fra møte med Kommunedirektør og 

administrasjon ang ny skol  Presentatør Lars Olav Karlsen 

Diskusjon: 

Lars Olav redegjorde for møte med kommuneadministrasjonen uke 2, hvor det ble enighet om at 

kommunen oppdaterer v/prosjektleder FAU ved FAU møter utover våren.  

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Invitere prosjektleder for skoleprosjektet til neste FAU 

møte 9. februar hvor det blir bedt om å 

redegjøre/informere for status med bla: 

- Prosjektplan 

- Risiko/sårbarhetsanalyse oversikt 

Johan Martin Ugland Neste FAU møte 

 

Tildelt tid | 10 min | Sakslisteemne Eventuelt Presentatør Arild Hovda 

Diskusjon:  

Hvordan kan den nye skolen benyttes som nærmiljøbygg for Holvika skolekrets og at det inkluderes i 

utfordringen av bygget.  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Inkluderes i diskusjonspunkter med kommunens 

prosjektleder.  

Johan Martin Ugland 09.02. 



Side 3 

 

 

 

 

 


